
Kłobuck, dnia 29 wrzesień 2022 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Edukacji Publicznej,
Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki

Protokół nr 9/2022
9 Posiedzenie w dniu 29 września 2022 
Obrady rozpoczęto 29 września 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:30 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Angelika Borowiecka-Idziak
2. Ewelina Kotkowska
3. Bartłomiej Saran
4. Andrzej Sękiewicz
5. Marcin Wojtysek
6. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji B. Saran otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono

3. Przyjęcie protokołu Nr 8/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 25.08.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 8/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 25.08.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 
wynagradzania nauczycieli w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłobuck.

Sekretarz S. Piątkowska zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania 
nauczycieli w placówkach prowadzonych przez Gminę Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Bartłomiej Saran, Andrzej Sękiewicz, 
Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

5. Podsumowanie letnich inicjatyw podejmowanych przez MOK i OSiR.

Dyrektor OSiR J. Krakowian w sezonie letnim: uruchomiono zbiornik Zakrzew na którym 
organizowano imprezy, zatrudniono animatorów na orliku, dostępny był basen oraz plac 
zabaw i boczne boisko na terenie ośrodka. Ośrodek Sportu i Rekreacji pomagał również przy 
organizacji imprez na terenie Gminy. 

/Dyrektor MOK O. Skwara przesłała materiały do powyższego punktu./

6. Sprawy różne.

Radna A. Borowiecka-Idziak czy OSiR planuje podwyżkę cen biletów na basen?

Dyrektor OSiR J. Krakowian w związku z podwyżkami cen nośników energii podwyżka jest 
nieunikniona. 

Radna E. Kotkowska czy możliwa jest wymiana źródła ciepła na basenie?

Dyrektor OSiR J. Krakowian techniczne warunki nie pozwalają na zamontowanie 
fotowoltaiki.

Radna E. Kotkowska czy wzrosną stawki opłat za wynajem hal sportowych w placówkach 
oświatowych.

Burmistrz J. Zakrzewski w obecnej sytuacji trzeba będzie je zweryfikować.

Radna E. Kotkowska czy placówki oświatowe są zaopatrzone w opał?

Burmistrz J. Zakrzewski na ten moment tak.  

7. Zamknięcie posiedzenia.



 

Przewodniczący Komisji
Bartłomiej Saran

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


